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15 Temmuz anmasında sahneye çıkan isim Fethullah Gülen’i nasıl ağlatmıştı

Cumhurbaşkanlığı Sarayı’ndan konserde Sami Savni Özer’in sahneye çıkması
dikkat çekti ve FETÖ lideri Fethullah Gülen’e ilişkin sözleri akıllara geldi.

15 Temmuz darbe girişimi anmaları kapsamında iki gün önce Cumhurbaşkanlığı Sarayı’nda anma konseri düzenlendi.
Saray’daki konserde tasavvuf müziğinin bilinen ismi Sami Savni Özer de sahne aldı. Cumhurbaşkanlığı Sarayı’ndan
konserde Sami Savni Özer’in sahneye çıkması dikkat çekti ve FETÖ lideri Fethullah Gülen’e ilişkin sözleri akıllara geldi.

2006 yılındaki röportajında FETÖ lideri Gülen’le çok tanışmak istediğini belirten Sami Savni Özer, bu röportajında bir yıl
sonra Fethullah Gülen’e konser verdiğini söylemiş ve Gülen’in konseri boyunca ağladığını ifade etmişti. Gülen’in karşısında
verdiği konser için, “Hayatımda verdiğim en güzel konserlerden birisiydi” diyen Özer, FETÖ lideri Gülen’in kendisine hediye
ettiği zeytin tespihten de söz etti.

Sami Savni Özer, 2012 yılındaki röportajında Fethullah Gülen için verdiği konseri şöyle anlatmıştı:

“2007 senesi gibi Pensilvanya'da 3 konserim vardı. Sonra, fakiri de götürdüler Fethullah Hoca Hazretleri'ne. Arkadaşlara
dedim ki, ‘Sazları bırakın, öyle girelim. Ayıp olmasın.’ Arkadaşlarımı sordu... ‘Orkestram.’ dedim. Rahatsız etmek
istemediğimizi anlattım. ‘Ne münasebet? Hepsi sazlarını getirsin.’ dediler. Hayatımda verdiğim en güzel konserlerden
birisiydi. Bir saat 10 dakika kadar sürdü. İlahilerin birçoğu Resulullah Efendimiz'le ilgiliydi. Konserin başından sonuna kadar
ağladı Hocaefendi. Çok dualar etti, Allah razı olsun. Bir arkadaşa seslenerek, ‘Sami Bey'e ne istiyorsa verin, odamızdan.’

16 Temmuz Perşembe 2020 18:43

https://odatv4.com/
https://www.facebook.com/sharer/sharer.php?u=https://www.odatv4.com/siyaset/15-temmuz-anmasinda-sahneye-cikan-isim-fethullah-guleni-nasil-aglatmisti-16072045-187749&t=15%20Temmuz%20anmas%C4%B1nda%20sahneye%20%C3%A7%C4%B1kan%20isim%20Fethullah%20G%C3%BClen%E2%80%99i%20nas%C4%B1l%20a%C4%9Flatm%C4%B1%C5%9Ft%C4%B1
https://twitter.com/intent/tweet?url=https://www.odatv4.com/siyaset/15-temmuz-anmasinda-sahneye-cikan-isim-fethullah-guleni-nasil-aglatmisti-16072045-187749&text=15%20Temmuz%20anmas%C4%B1nda%20sahneye%20%C3%A7%C4%B1kan%20isim%20Fethullah%20G%C3%BClen%E2%80%99i%20nas%C4%B1l%20a%C4%9Flatm%C4%B1%C5%9Ft%C4%B1
https://api.whatsapp.com/send?text=https://www.odatv4.com/siyaset/15-temmuz-anmasinda-sahneye-cikan-isim-fethullah-guleni-nasil-aglatmisti-16072045-187749
javascript:;


Sami Savni Özer Cumhurbaşkanlığı Sarayı fethullah gülen fetö arşiv

dedi. Ne hediyeler gelmiş Hocaefendi'ye... Ben de ‘Zeytin bir tesbih var mı?’ dedim. O arkadaş da verdi, sağ olsun. Meğerse
çok kıymetliymiş. Böyle bir iltifatları oldu, çok dua ettiler bu fakire, Allah razı olsun. Yatsı namazında bir ezan-ı Muhammedî
okuduk, orada. Dedi ki, ‘Sami kardeşimin ezanını kaydettiniz mi?’, ‘Kaydedemedik.’ deyince arkadaşlar, sabah namazına
okumaya niyetlendik; ama nasip olmadı.

Hocaefendi, Resulullah âşığı bir insan. Allah sıhhatini daim etsin, eksikliğini göstermesin. Böyle insanlar artık az kaldı.
Bulunca, kıymetini bilmek lazım. Üzmemek lazım. Safer Efendi'yi ABD'ye muayeneye götürdüğümüzde, doktor ‘İlaç
yazıyorum; ama bunlar fasa fiso. Efendiyi üzmeyeceksiniz.’ dedi. Nerde... Evinde kavga eden, mobilyasını değiştirecek olan,
Efendiciğime geliyordu... Onun için herkes elindekinin kıymetini bilsin. Sıkıntılarını içlerine atsınlar. Onların varlığı bile
insanlık için bir nefes kaynağı.”

 Sami Savni Özer, bir başka röportajında ise “Fethullah Gülen'e özel konser verdiğiniz doğru mu?” sorusuna şöyle yanıt
vermişti:

“Aslında konser vermeye değil ziyaretine gitmiştim. Çok iyi, çok güzel bir insan. Hürmetle karşıladı. Orkestramı da
götürmüştüm ama ayıp olmasın diye sazları aşağıda bırakmalarını söyledim. Yanına gittiğimizde ayağa kalktı, "Hoşgeldin
Sami'ciğim, seni zevkle dinliyorum" dedi. Orkestramı tanıttım. "Sazları nerede" deyince arkadaşlarım getirdiler. Bir saat
konser verdik. Konser bitene kadar ağladı. Gönlü o kadar güzel bir insan ki. Ama şimdi sen yazınca, basit bir kelime var
hani, 'Fethullahçı' diye, öyle söyleyecekler. Terbiyesizlik bu. Onu seven bir sürü insan var, saygılı olmak, düşünmek lâzım.

Öyle görünmekten mi korkuyorsunuz?

Yok yaz. Fethullah Hoca'yı seviyorum. Allah dostu biri. İnsanlar saadetli, refah, barış içinde olsun, birbirlerini öldürmesin
diye çalışıyor.”
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